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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:577 Kommuners köp av bostadsrätter

Nyligen kunde vi läsa i Boverkets bostadsmarknadsenkät att allt fler kommuner 
väljer att köpa bostadsrätter för boende till nyanlända för att klara av det 
bostadsansvar som kommer med den kvot nyanlända som regeringen tvingar på 
kommunerna enligt anvisningslagen. På bara ett år har vi sett en dubblering av 
kommuner som köpt bostadsrätter, från 23 till 52 kommuner.

Detta innebär att kommunerna utgör en marknadspåverkan på bostadspriserna 
och bidrar till att dessa pressas upp, samtidigt som bostadsrättsföreningar får 
kommunala andelsägare som saknar möjlighet att vara aktiva i förvaltningen av 
fastigheten med det ansvar som detta innebär i form av underhåll och ansvar. 
Det finns många negativa konsekvenser som följer av kommunernas köp av 
bostadsrätter. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

Avser statsrådet att se över de problem som följer av att kommuner köper 
bostadsrätter?

………………………………………

Roger Hedlund (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-16
Besvaras senast
2017-09-04


